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Vedlegg: 
Handlingsprogram og økonomiplan 2019 - 2022 
HANDLINGSPROGRAM OG ØKONOMIPLAN 2019-2022 

 
 
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Utvalet gjev slik uttale: …….. 
 

Arbeidsmiljøutvalet - Sak 17/2018 
 

AMU - Behandling: 
 
Thor Andersen, leiar i utvalet fremja slik forslag til uttale: 
Handlingsrommet i økonomien svekkes på grunn av reduserte inntekter og store innvesteringer. 
Arbeidsmiljøutvalget ser med uro på at disse to faktorene kan føre til en reduksjon av daglig drift som 
igjen vil skape et større press på arbeidsmiljøet for alle ansatte i organisasjonen. 
Samrøsystes.  
 
 

AMU - Tilråding/Vedtak: 
Arbeidsmiljøutvalet gjev slik uttale: 
Handlingsrommet i økonomien vert svekka på grunn av reduserte inntekter og store investeringer. 
Arbeidsmiljøutvalet ser med uro på at desse to faktorene kan føre til ein reduksjon av daglig drift 
som igjen vil skape eit størrre press på arbeidsmiljøet for alle tilsette i organisasjonen. 
 
 

Eldrerådet - Sak 13/2018 
 



ELD - Behandling: 
Ass. rådmann Åse Elin Myking la fram rådmannen sitt framlegg til handlingsplan og økonomiplan 
2019-2022.  
 
 

ELD - Tilråding/Vedtak: 
Eldrerådet tek rådmannen sitt framlegg til handlingsprogram og økonomiplan 2019-2022 til 
orientering, men ser med stor uro på den framtidige økonomien til kommunen og kva konsekvensar 
den kan få for eldreomsorga.  
 
 

 
Saksopplysningar:  
 
Rådmann sitt framlegg til handlingsprogram og økonomiplan 2019 -2022 er sendt til politisk 
behandling. Formannskap, plan-og økonomiutval skal i møte 4.juni gje sin innstilling til 
kommunestyret. 
 
Rådmann sitt framlegg til handlingsprogram og økonomiplan 2019 -2022 vert sendt på høyring til 
utval og råd. Det er høve til å gje uttale til kommunestyret si behandling. 
 
 
 
 
 
 
 


